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До: УС на БФВ


	 


	 Уважаеми членове на УС на БФВ,

В общественото пространство постъпи информация за изпратено писмо от БФВ до ORC 
Rating Office, в което се твърди, че Комисията по Килово Ветроходство е заседавала, 
обсъждала и взела решения да бъдат предприети действия за изземане на 
представителството на ORC Rating Office Bulgaria от настоящия администратор. 	 


	 Без да коментираме изложените мотиви в искането към ORC, които са меко казано 
неприемливи, искаме да попитаме уважаемия УС на БФВ кога, къде и как е било свиквано 
заседание на ККВ, защо БВА не е получила покана с надлежната съпътстваща 
документация, къде може да се открие протокол от заседанието, кои са присъствалите и 
как са били взимани решенията. Тъй като до момента не ни е известно да е било свиквано 
подобно заседание, то редица от изложените в писмото към ORC твърдения будят 
съмнения. 


	 Очакваме поисканата информация, и оставаме в готовност за предприемане на по-
сериозни действия. 


	 Явор Колев, 

	 Сдружение Българска Ветроходна Асоциация,

	 асоцииран член на ККВ към БФВ


